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Norme niso nikoli
preveč zahtevne
Bežigrajski brigadirji so urejali Pot
spominov in tovarištva v Murglah -
Še bodo delali

-Brigadirski pozdrav za novega .Zbora obča-
nov! Z-d-r-a-v-o!...« Nalo pa spet lopate in
krampe v roke in na žgočem soncu so se telesa
brigadirjev še bolj svetila, oblita z znojem. Naš
obisk je brigadirje Rašiške čete, ki so na delovi-
šču Poti spominov in tovarištva v Murglah mar-
Ijlvo delali, zmotil /e za hip. Za obvezno skupin-
sko fotografijo pa je le bllo dovolj čaaa; vsi od
trilndvajseterice čtanov bežigrajske brigade so
se potrudili, da bi se na sllki čimboije videl
njihov delovni elan. Nato smo se z nekaterimi
člani brfgade še pogovorUi o njihovem delu.

DUŠICA DŽOflDŽEVIČ, zaposlena v Ljubtjan-
skih mlekarnab "Na občmski konferenci Zveze
sociahstične mladme Bežigrad so me izbrali za
komandanta Rašiške čete in čeprav smo v četi le
tri bngadirtte, z disciplino in delom nimamo le-
žav. V brigadi so pofeg miadih iz naše občme še
brtgadirji \z Sarajeva (6) in z Reke (2). Urejujemo
kanale za odvod vode ter zelenice pred hišami,
glavne tezave pa so že za nami. Ko smo bili na
ilovnanh tleh, jebilo delotežje, zdaj gre hitreje.
Le matenala nam primanjkuje, zato ne moremo
naredilj še več.«

DRAGUTIN ŠMITRAN, Gradbena tehmška žo-
la "Sem traser, zato lahko kaj več povem o
našem delu Ta izmena je boljša kot prejšnja. več
naredimo ludi zalo, ker so brigadirji nekoliko
starejši. Normo smo presegli precej nad pnčako-
vanji, tako da smo z delovmmi rezultati povsem
zadovoljm Za urejevanje zelenic pa potrebujemo
humus, kt nam ga Komunalno podjetje tozd Rast
ne dovaža sproti m tako moramo čakati na njiho-
vo dostavo, kar seveda zmanjšuje delovne rezul-
tate Vreme nam ie naklonjeno, zato bomo do
konca še veliko naredili."

ANTON JAKLIČ: -Sem prvič v bngadi, za to pa
sem se navdušil v SVOJI osnovni organizaciji Zve-
ze socialistične mladine tn mi ni žal Dnevni red

je seveda precej nalrpan, saj vstanemo že ob pol
petih. od šesnh do štirinajstih pa smo na delovi-
šču Čeprav smo po delu precej utrujeni. ne
zmanika volje za idejnopolitično izobraževanje,
za šport in kulturo ter druge dejavnosti. Moje
delovno orodje so kramp, lopata in samokolmca
- to velja za vse enako Za delo sem bil že dvakrat
pohvaljen, kar je seveda velika vzpodbuda."

ANDREJ CENCELJ, Gradbena tehmška šola
••Bil sem že v prvi izmeni na tej delovni akcijj. pa
mi je bilo lako všeč, da sem kar podaljšal To
izmeno moram bo!j pohvaiiti. še bolje se ra-
zumemo med sabo in več naredimo Sicer pa. kaj
bi počel doma. zdaj ko so počilnice'7 Je že bolje,
da sem v bngadi. kjer sem korislen, pa še zelo
lepo nam je Spoznalt smo, kaj se pravi delati,
ludi otiščancev ni manjkalo. pa saj imamo bolm-
čarke Prihodnjič bi šel rad na zvezno delovno
akctjo »

BOJKA VIŠNJIČ, Elma: »Zelo sem si želela
oditi na delovišče proge Šamac-Sarajevo. ven-
dar so tja od nas vzeli le dva mladinca in tako
sem ostala kar v Ljubljani. na tej lokalni delovni
akciji Vsak dela po svojih močeh, dekleta imamo
enake naloge kot tantje, ki pa nam-radi pomaga-
jo; kar precej dobro skrbijo za nas. Rada imam
družbo in delo, zato sem zadowol|na Prostega
časa je bolj malo, hodim še na tefiaj prve pomoči
in v avto solo ••

ŠEKI ČAMAVDIČ, Slovemja ceste -Sem na-
mestmk komandanta bfigade in še traser, kar pa
mi ne dela težav, saj sem sicer strojmk težke
mehantzacije. Tako sem navajen zahtevnega de-
la m sem si tu pnslužil že dve pohvafi Vsi smo
dobn prijatelji, sem ter t)a si pnvoščimo kakšno
šalo - tako smo z vodo polili komandantko -
vendar nikoli m zamere, saj je enkrat na vrsti
eden, drugič pa drug. Za mladega človeka je delo
na mladinski akciji zelo koristno".

STANE DROLJC


